



通告編號: 20-21 /013c

敬啟者：

「生涯規劃」網站及手機應用程式

為了讓家長和同學更容易掌握生涯規劃資訊、升學、入讀大學的不同計分方法以及行業資訊，本校特意與明報教育出版有限公司合作推出「生涯規劃」網站及手機應用程式，內容覆蓋廣泛，包括升學、就業及面試技巧等。本校將持續更新各式各樣的校本生涯規劃資訊，希望幫助各位家長協助子女從不同層面進行生涯規劃。

由即日起，家長及同學可透過以下方法進入本校「生涯規劃」網站及手機應用程式。

1. 網站	http://ktscss.lifeplanning.com.hk/
2. 手機應用程式	<ul style="list-style-type: none">Android 用戶可在 Google Play Store 下載「My Role 出路」Apple 用戶可在 Apple App Store 下載「My Role 出路」手機登入名稱: ktscss (全小楷英文字母)。

為了保障私隱，每次進入網站及手機應用程式均須輸入密碼：**ktcsslp** (全小楷英文字母)。

此致

各位家長/監護人

天主教郭得勝中學校長

韓思聰謹啟

二零二零年九月二十五日

回 條

通告編號: 20-21 /013c

敬覆者： 本人已知悉 貴校推出了「生涯規劃」網站及手機應用程式，定當督促 敝子弟定期瀏覽該網頁或使用該手機應用程式，以掌握關於生涯規劃的最新資訊。

此覆

天主教郭得勝中學

學生姓名： _____

班別： _____ 學號： _____

二零二零年九月 _____ 日

家長 / 監護人簽名： _____



Ref: 20-21 /013e
25 September 2020

Dear Parent(s) / Guardian(s),

“Life Planning” Website and Mobile App

In order to display information on life planning under thematic corners and to allow parents and students to retrieve related information more easily, we have launched a Life Planning Website and Mobile App with the help of Ming Pao Education Publications Limited. A wide range of topics, including further studies, career paths, and interview skills can be found on the website/ the mobile app. We would also continue updating various school-based life planning activities in the website in hope of assisting parents and students in their life planning journey.

From now on, parents and students can access the “Life Planning” Website and Mobile App through the following methods:

1. Website	http://ktscss.lifeplanning.com.hk/
2. Mobile App	<ul style="list-style-type: none">• Android users can download the mobile app “My Role 出路” from Google Play Store.• Apple users can download the mobile app “My Role 出路” from Apple App Store• Mobile App login name: ktscss (all lower cases)

For confidential reasons, please enter the password: **ktcsslp** (all lower cases) each time you browse the website and use the mobile app.

Yours sincerely,
Steven Hon
Principal

Ref: 20-21 /013e
___ September 2020

Reply Slip

I have fully understood the content of this school notice and will encourage my child to browse the website or use the mobile app regularly to keep up-to-date on life planning information.

Student's name: _____

Class: _____ Class no.: _____

Parent's / Guardian's signature: _____